Jointly instituted & organized by







Hong Kong Corporate Governance and ESG Excellence Awards 2021

Nominations Now Open till August 31

All companies listed on the Stock Exchange of Hong Kong can nominate themselves for one of the two Categories:

"Excellence in Corporate Governance" or

"Excellence in ESG", or *both*, and under one of the following six sub-groups:

- Hang Seng Index Constituent Companies
- Hang Seng Composite Index Constituent Companies
- Hang Seng China (Hong Kong-listed) 100 Index Constituent Companies
- Weighted Voting Rights and Pre-revenue Biotech Companies
- Others & GEM Companies
- Newly-listed Companies

These prestigious Awards will recognize those Hong Kong listed companies with outstanding commitment to shareholder rights, compliance, integrity, fairness, responsibility, accountability, transparency, board independence & leadership, and ESG, with particular emphasis on innovations and improvement, company culture and business impact.

For more information on the Awards please visit the Awards website.

For enquiries, please call Awards Secretariat at (852) 34115728 or email to ccgfp@hkbu.edu.hk







2021年度「香港公司管治與環境、社會及管治卓越獎」

即日起至8月31日接受提名

所有在香港聯合交易所上市的企業都符合資格提名角逐獎項。獎項分兩大類別:

「公司管治卓越獎」

「ESG卓越獎」

企業可**選擇其一或兩者同選**,然後再根據自身情況選擇在以下組別提名:

- 恒生指數成份股公司
- 恒生綜合指數成份股公司
- 恒生中國(香港上市)100指數成份股公司
- 不同投票權架構及未有收益的生物科技公司
- 其他及 GEM 公司
- 新上市公司

獎項旨在表揚及嘉許在股東權利、承諾、誠信、公正、責任、可靠性、透明度、董事會獨立性及領導力、以及 ESG 等各方面表現出色的上市公司,持別著重創新思維及改善、深化並追求最佳管治水平,以及為業務帶來的正面影響。

詳請請登入大會網站。

如有查詢,請聯絡獎項組織委員會秘書處 (852) 34115728 或電郵至 ccgfp@hkbu.edu.hk